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Zápis ze schůze OV Vrcova 
 
Datum:  12. listopadu 2017 od 18:00 hod.  
Přítomni:  Josef Sova, Jindřiška Frantesová, Radek Bartík, Tomáš Veber, Petr Kolínský 
Na vědomí:  MěÚ Borovany, sekretariát starosty 
  
Program: vyjádření k plánu investic 2018 
 

1) OV rozporuje nezařazení optimalizace veřejného osvětlení v rámci vrcovské návsi do plánu 2018. O napravení 
stavu dle platných norem jsme žádali již opakovaně. Osvětlení je slabé, lampy jsou příliš daleko od sebe. 
Negativa osvětlení jsme chtěli zmírnit žádostí o prořezání a prokácení stromoví, které brání svitu lamp. Tato 
možnost byla zamítnuta, proto žádáme o jiné technické řešení, tj. o posílení počtu lamp.   

 
2) Udělena výtka kronikáři za nedoplněné informace. Kronikáři byla určena lhůta na dodání chybějících dat   

do 31. 12. 2017.  
 
 
Zapsal: Jindřiška Frantesová 
Ověřeno: Josef Sova, předseda OV 
Uveřejněno na www.vrcov.cz 


